
Küldöttgyűlés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Emlékeztető

2024. november 20. (18:02 - 19:08 )

Helyszín: KAZY

Jelenlévők a Küldöttgyűlés részéről:

1. Görner Luca

2. Hauser Bernát Balázs

3. Holczer Zsófia

4. Horváth Bence Kristóf

5. Horváth Jázmin

6. Izápy Anna

7. Kovács Bence Zoltán

8. Kun Kitti

9. Nagy Erzsébet Anna

10. Németh Emese Virág

11. Orbán Ákos

12. Orosz Lilla

13. Rostás Renáta Ida

14. Schneider Zita Marianna

15. Szigeti Dominika

16. Várkonyi Balázs

17. Zenkl Zsanna
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Jelenlévők az Elnökség részéről:

1. Lillik Dóra Elnök

2. Könczöl Luca Elnökhelyettes

3. Layton Sandra Szervezetfejlesztésért felelős alelnök

4. Szántó Lili Gazdasági Bizottság elnöke

5. Nagy Anna Diákjóléti Bizottság elnöke

6. Wawra Máté Kommunikációs Bizottság elnöke

7. Osztényi Dóra Tanulmányi Bizottság elnöke

8. Tóth Huba Benedek Rendezvényszervező Bizottság elnöke

9. Czingráber Péter Perspektíva főszerkesztő

Jelenlévők az Ellenőrző Bizottság részéről:

1. Karászi Renáta

2. Szóráth Blanka

Vendégek:

1. Benedek Balázs

2. Gál Enikő

3. Kalenda Cintia

4. Molnár Zille Lilla

Lillik Dóra 18:02-kor megnyitja az ülést. Köszönti a Küldöttgyűlés tagjait, és gratulál a
megválasztásukhoz. Az Ellenőrző Bizottság elvégzi a mandátum ellenőrzést és megállapítja,
hogy a Küldöttgyűlés 17 mandátummal határozatképes. Szóráth Blanka elmondja, hogy a
meghívó és a szükséges előterjesztések időben kiküldésre kerültek. Lillik Dóra felkéri Szóráth
Blankát a jegyzőkönyv vezetésére, melyet a Küldöttgyűlés szimpátiaszavazással egyhangúlag
elfogad.
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Az előzetesen kiküldött napirendi pontok:

1. Rövid előadás a Hallgatói Önkormányzat munkájáról és a Küldöttgyűlés

feladatairól

2. Az Elnökség beszámolója

3. Költségvetési tervezet bemutatása

4. Az Ellenőrző Bizottság tagjainak megválasztása

5. Delegálások

6. Egyebek

A napirendi pontokat a Küldöttgyűlés 17 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag
elfogadja.

1. Rövid előadás a Hallgatói Önkormányzat munkájáról és a Küldöttgyűlés
feladatairól

Lillik Dóra elmondja a jelenlévőknek, hogy egy rövid előadás megtartására fog sor
kerülni a Hallgatói Önkormányzat munkájáról és a Küldöttgyűlés feladatairól annak
érdekében, hogy ez elősegítse a Küldöttgyűlési tagok munkáját a későbbiek folyamán.

Lillik Dóra megmutatja a Hallgatói Önkormányzat organogramját, és elmagyarázza az
Önkormányzat főbb feladatait. Ezt követően ismeretei az Önkormányzat felépítését, az
Elnökséget, és a különböző Bizottságok feladatköreit, működését. Elmondja, hogy a
prezentációt később szívesen megosztja a Küldöttgyűlés tagjaival, emelett felhívja a
jelenlévők figyelmét arra, hogy az Önkormányzat Alapszabályában is megtalálható minden
fontos információ a szervezet működéséről.

Szóráth Blanka ismerteti a Küldöttgyűlés főbb feladatköreit, illetve a Küldöttgyűlés
működésére is kitér.

Lillik Dóra felhívja a jelenlévők figyelmét arra, hogy az ülés során természetesen
bármikor felszólalhatnak, és bátorítja őket az aktív részvételre.
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2. Az Elnökség beszámolója

Lillik Dóra röviden összefoglalja a beszámolóját. Megosztja, hogy a nyár folyamán a
Gólyatábor előkészítésével foglalatoskodott, és a sok változtatásra pozitív visszajelzések
érkeztek, ezenkívül Layton Sandrával tervez szervezetfejlesztési ülést tartani annak kapcsán,
hogy miket lehetne még újragondolni, mint például a költségvetést és programokat illetően.
Folyamatosan tartotta a kapcsolatot a Kari Vezetéssel, Szenátussal, és az EHÖK-kel, illetve
minden ülésen részt vett, ahol az aktuális kérdéseket vitatták meg. A heti szinten megtartantó
Kari Elnökségi üléseken a Bizottságok beszámoltak aktuális tevékenységi körükről. Tavalyi
programjában kiemelkedő szerepet kapott a Hallgatói Önkormányzat átláthatóságának
növelése, amit azóta sikerült megvalósítani. Több intézet is meghívta, hogy bemutassa a
gólyáknak a Hallgatói Önkormányzat tevékenységét annak érdekében, hogy jobban
tájékozódjanak, illetve tudomást szerezzenek arról, hogy pontosan mikben tudja a szervezet
segíteni őket. Elkészült egy visszajelző a hallgatók számára, ami ha sikeresen beépül a
hallgatói kultúra részébe jó visszajelzési felületként szolgálhatna. Felhívja a jelenlévők
figyelmét arra, hogy azonban elsősorban a Küldöttgyűlés tud visszajelzést biztosítania
Hallgatói Önkormányzat számára, így többek között az “Egyebek” napirendi pontban tudják a
Küldöttgyűlési tagok a véleményüket kifejezni a különböző kérdésekben. Lillik Dóra arra kéri
a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag
elfogadja.

Könczöl Luca köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden összefoglalja a
beszámolóját. Elmondja, hogy a június 6-ai Küldöttgyűlésen került sor megválasztására, és
azóta többek között részt vett az EHÖK és HÖOK által megrendezett Vezetőképző
táborokban. A nyár folyamán számos tájékoztató előadást tartottak a gólyák számára a
Hallgatói Önkormányzat működéséről, ahol a résztvevők a hasznos információk megszerzése
mellett kérdéseket tehettek fel. Mindezek mellett az elnökhelyettesi feladatköröket látta el.
Sikeresen lezajlott a Hallgatói Önkormányzat tagjai számára szervezett Összetartás esemény,
ezenfelül a Fejtágító képzést is megtartotta a tisztségviselők számára. A szorgalmi időszak
során megtörtént a Hallgatói Önkormányzat Irodájának részleges felújítása, emellett
megszerkesztette az Elnökségi beszámolót a Küldöttgyűlés számára. Könczöl Luca arra kéri a
Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag
elfogadja.
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Layton Sandra is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden összefoglalja a
beszámolóját. Megosztja, hogy a tavalyi évben elkezdődött az utánpótlásképzés
visszajelzésének strukturálása, összegyűjtése. Az előző félévben vette kezdetét a NAPKAZY
közösségi tér felújítási projektje, ami október során véget ért. Programjában a Mindenki Segít
Napok esemény fejlesztése kiemelt fontosságot kapott, ami az ennek kapcsán folytatott
megbeszéléseknek köszönhetően sikeresen megvalósult. Kiegészíti a beszámolóját azzal,
hogy november 19-én részt vett egy Elnökségi ülésen, illetve az EHÖK szervezetfejlesztési
megbeszélésén a többi kar szervezetfejlesztésért felelős képviselőivel. Layton Sandra arra kéri
a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag
elfogadja.

Nagy Anna is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden összefoglalja a
beszámolóját. Arról számol be, hogy június 6-án került sor megválasztására. Legfőbb feladata
a rendszeres szociális támogatások és alaptámogatások lebonyolítása volt a Diákjóléti
Bizottság és a bírálói csapat segítségével. A félév kezdete óta a hallgatók folyamatos
lehetőséggel rendelkeznek Kari tudományos, kulturális és sportpályázatok leadására, és a
pályázati kiírásokat, leadást segítő kisokokat folyamatosan frissítik a Hallgatói Önkormányzat
honlapján. A Mindenki Segít Napok esemény nemrég sikeresen lezajlott Gál Enikő
szervezése által, ahol a hallgatóknak lehetősége adódott önkéntes szervezetekkel
együttműködni, programokon részt venni. Szeptember során iskolakezdő tanszergyűjtésre
került sor, ezenkívül sikerese lezajlott egy jótékonysági koncert. Kiegészíti a beszámolóját
azzal, hogy november 19-én részt vett egy SZÖB ülésen, ahol a következő rendszeres
szociális támogatások időszakának újításairól esett szó. Nagy Anna arra kéri a Küldöttgyűlés
tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.

Szántó Lili is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden összefoglalja a
beszámolóját. Beszámol arról, hogy a nyár folyamán a Gólyatábor és azt előkészítő tábor
szervezésével foglalatoskodott, emellett a koordinátorok munkáját segítette, ellenőrizte, és az
eszközbeszerzést intézte. Részt vett EHÖK Gólyatábor megbeszéléseken, ahol a
főszervezőket képviselte. Részt vett EHÖK Küldöttgyűléseken és az EHÖK Vezetőképző
táborában. Mindezek mellett rendszeres szociális támogatások bírálásával foglalatoskodott,
illetve a többi kar Gazdasági elnökével kidolgoztak egy új rendszert a költségvetés átláthatóbb
követése érdekében. Október során részt vett egy Gólyatábor visszajelzési megbeszélésen,
ezenkívül eszközbeszerzést intézett a hallgatók és a Hallgatói Önkormányzat számára.
Novemberben pedig a HÖOK Vezetőképző táborában Tudományos szekción vett részt.
Szántó Lili arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A
Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.
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Wawra Máté is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden összefoglalja a
beszámolóját. Megosztja, hogy a Kommunikációs Bizottság az elmúlt időszakban különböző
újításokat vezetett be bizottsági működés szinten. Elmondja, hogy az elmúlt időszak
legnagyobb eseményeinek promóciója között szerepelt a Gólyatábor, Gólyahét, rendszeres
szociális támogatások időszakai, Karibuli, öntevékeny körökbe való jelentkezés, Mindenki
Segít Napok és a Gólyabál. Új kommunikációs csatornákat hoztak létre: studentunion PPK
Instagram oldal, TikTok csatorna és Student Union weboldal. A külföldi hallgatók
tájékoztatását szolgáló studentunion PPK Instagram oldal felületét a Külügyi Bizottság kezeli.
Mindezek mellett megtörtént a weblap teljes arculati átrendezése, és részt vett EHÖK
Kommunikációs üléseken. A Bizottságon belül több változás is történt, ugyanis Benedek
Balázs vette át a Médiáért felelős referens tisztséget, emellett felkérte az új Kommunikációs
bizottsági tagokat, Kalenda Cintiát és Leszkovits Kírát. Októberig a leköszönő, ezt követően
az új Kommunikációs bizottsági tagokkal az egész időszakban aktívan működtek a szociális
média felületeken, illetve Benedek Balázs vezetésével a #mediagroup is. Folytonos
posztolással, szerkesztéssel, plakátolással dolgoztak annak érdekében, hogy a hallgatók
minden szükséges információról időben értesüljenek. Kiegészíti a beszámolóját, azzal, hogy
november 19-én a Gólyabál Bálkirálynő és Bálkirály jelöltjeinek megosztása megtörtént,
ezenkívül egyeztetett Benedek Balázzsal a #mediagroup első workshopjának lehetőségeiről.
Wawra Máté arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A
Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.

Tóth Huba is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden összefoglalja a
beszámolóját. Elmondja, hogy szeptember 18-án került sor a tisztség átvételére, és ezt
követően a Szervvel együttműködve kidolgozták az animátori képzéseket, illetve
kiválasztották a képzések szervezőit. Megszervezték az animátori utánpótlásképző eseményt,
és az animátori képzések jelenleg is zajlanak, amin a Rendezvényszervező Bizottság tagjai is
részt vesznek annak érdekében, hogy ellenőrizzék a képzési folyamatok minőségét. Mindezek
mellett részt vett az EHÖK Rendezvényes ülésein, ahol főként több kart érintő eseményekről
esett szó. Holnap kerül megrendezésre az ÁJK és TÓK Hallgatói Önkormányzatával közösen
szervezett Gólyabál, amely kapcsán személyes üléseken és online megbeszéléseken vett részt
a rendezvény megvalósítása érdekében. Elmondja, hogy nem szeretné kiegészíteni a
beszámolóját. Tóth Huba Benedek arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a
beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.
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Osztényi Dóra is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden összefoglalja a
beszámolóját. Megosztja, hogy az elmúlt félévben a Tanulmányi Bizottság feladatai 3 fő
csoportba voltak sorolhatóak. Egyrészt a pályázatok bírálása, másodrészt a különböző
üléseken való részvétel, és végezetül a delegált képzések. A nyár elején, illetve ősz folyamán
is Kari tudományos, kulturális és sport pályázatok és Kari pályázat rövid távú szakmai
tanulmányi útra pályázatok bírálásával foglalatoskodott. A nyár végén Honorácior pályázat,
és a Nemzeti Felsőoktatási Ösztöndíj pályázatok elbírálására került sor. Mindezek mellett a
Bizottság tagjaival különböző üléseken vettek részt, mint például az Elnökségi ülések, Kari
Tanulmányi Bizottsági ülések és a Pszichológiai Intézet Tanács. Az Intézeti Tanácson többek
között a BA képzés mintatanterv módosításairól, és a szakdolgozakat ellenőrző rendszerről
esett szó. A Minőségirányítási Bizottság ülésein felmerült, hogy egy újféle tanulmányi mentor
programot kellene kialakítani, amin főként a Tanulmányi Hivatal dolgozik. A Bizottság
ezenkívül részt vett EHÖK Tanulmányi Bizottsági és EHÖK Tudományos Bizottsági
üléseken. Elmondja, hogy a jövőben várható egy újfajta Neptun rendszer bevezetése, azonban
ennek pontos időpontja még ismeretlen. Mindezek mellett a delegált képzések sikeresen
lezajlottak október során, ahol 21 delegált képződött le. Osztényi Dóra arra kéri a
Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag
elfogadja.

Czingráber Péter is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden összefoglalja
a beszámolóját. Beszámol arról, hogy számos célt tűzött ki a szemeszterre, mint például a
megjelenő írások sokszínűségének szélesítése. Nagy örömmel szolgált számára, hogy ezt
sikerült megvalósítani, és számos interjúval, cikkel, és élménybeszámolóval bővült a
Perspektíva. Mindezek mellett szeretne a hagyományos eseményeken túl szakmai
eseményeket is megtartani, ami biztosítaná a szerkesztőség tagjai számára a fejlődést. A
Kommunikációs Bizottsággal szorosabb, dinamikusabb együttműködést sikerült
megvalósítaniuk, többek között a Gólyatábor, Gólyahét és Mindenki Segít Napok Események
kapcsán, továbbá a Verses Est rekordszámú érdeklődőt vonzott. Mindezek mellett EHÖK
Kommunikációs üléseken, és a Pszichológia BA mintaterv módosításával foglalkozó
munkacsoport munkájában is.

Németh Emese Virág azt kérdezi, hogy milyen módosításokat terveznek bevezetni a
mintatervben. Czingráber Péter azt válaszolja, hogy nem történnének radikális változások, a
fő cél a képzés modernizálása lenne, ami főként nyugati egyetemek mintájára történne. A
főbb változások közé tartoznak a tömbösített kurzusok, és egy sokkal átgondoltabb,
strukturáltabb felépítés kialakítása.

Czingráber Péter arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A
Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.
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Andrónyi Réka, Szombathelyi ügyekért felelős alelnök a távolsági akadályok miatt
nem tud jelen lenni, ezért Lillik Dóra helyette fog beszámolni. Röviden összefoglalja
Andrónyi Réka beszámolóját. Elmondja, hogy részt vett szombathelyi választmányi üléseken,
emellett a Gólyabál és Gólyahét események szervezésével foglalatoskodott az elmúlt
félévben. Lillik Dóra a nevében arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a
beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja Andrónyi Réka beszámolóját.

Csordás Dorottya személyes okokra hivatkozta kérte kimentését a Küldöttgyűlésről,
ezért Lillik Dóra fog helyette beszámolni. Röviden összefoglalja Csordás Dorottya
beszámolóját. Megosztja, hogy főként az integráció szervezésével és a nemzetközi
lehetőségek hirdetésével foglalatoskodott. A Mentor Kör különböző eseményeket szervezett a
külföldi hallgatók számára, ezenkívül a reprezentatív rendszer felállítására is sor került. Lillik
Dóra a nevében arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A
Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja Csordás Dorottya beszámolóját.

3. Költségvetési tervezet elfogadása

Lillik Dóra felkéri Szántó Lilit, hogy mutassa be a Küldöttgyűlésnek a 2024-es év
költégvetési tervezetét. A jelenlévők előtt kivetítőn megjelennek a költségvetési tervezet
részletei. Szántó Lili arra kéri a jelenlévőket, hogy fogadják el a 2024-es év költségvetési
tervezetét. Szántó Lili megkérdezi a jelenlévőket, hogy van-e bárkinek kérdése. A
Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja a 2024-es költségvetési tervezetet.

4. Az Ellenőrző Bizottság tagjainak megválasztása

Lillik Dóra elmondja, hogy két személy jelöltette magát Ellenőrző Bizottsági tagnak.
Felkéri Benedek Balázst, Gál Enikőt és Kalenda Cintiát a szavazatszámláló bizottságba.
Elfogadják a felkérést. Ezek után Karászi Renáta és Szóráth Blanka kiosztják a Küldöttgyűlés
jelenlévő tagjainak a szavazólapokat. Miután minden tag leszavazott, a szavazatszámláló
bizottság összegyűjti a szavazólapokat és elhagyják a termet. Miután megszámolták a
szavazatokat visszatérnek a terembe és Benedek Balázs közli a jelenlévőkkel a szavazás
eredményét, miszerint:

A Küldöttgyűlés 16 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Molnár Zille
Lilla megválasztását az Ellenőrző Bizottságba tagként.

A Küldöttgyűlés 16 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Szóráth Blanka
megválasztását az Ellenőrző Bizottságba tagként.
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Lillik Dóra gratulál az Ellenőrző Bizottság tagjainak a megválasztásukhoz, és sok
sikert kíván a munkájukhoz.

5. Delegálások

Lillik Dóra felkéri az Ellenőrző Bizottság tagjait, hogy osszák ki a kari bizottságokba
való delegálásokról szóló szavazólapokat a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjainak. Miután minden
tag leszavazott, a szavazatszámláló bizottság összegyűjti a szavazólapokat és elhagyják a
termet. Miután megszámolták a szavazatokat visszatérnek a terembe és Benedek Balázs közli
a jelenlévőkkel a szavazás eredményét, miszerint:

A Küldöttgyűlés 16 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Leszkovits Kíra
delegálását a Kari Tanács Hallgatói Frakciójába póttagként.

A Küldöttgyűlés 17 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Nagy Anna
delegálását az EHÖK Küldöttgyűlésbe póttagként.

A Küldöttgyűlés 17 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Zeöld Ákos
delegálását a Tanulmányi Bizottságba tagként.

A Küldöttgyűlés 16 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Könczöl Luca
delegálását a Minőségirányítási Bizottságba póttagként.

A Küldöttgyűlés 17 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Zeöld Ákos
delegálását a Kreditátviteli Bizottságba póttagként.

A Küldöttgyűlés 16 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Nagy Anna
delegálását a Kari Kutatásetikai Bizottságba hallgatói tagként.

Lillik Dóra gratulál a frissen delegált személyeknek, és megköszöni a
Szavazatszámláló Bizottság munkáját.

6. Egyebek

Lillik Dóra kérdezi a jelenlévőket, hogy bárkinek van-e mondanivalója az “Egyebek”
napirendi pontra vonatkozóan. Elmondja a jelenlévőknek, hogy bár első alkalomra a
Küldöttgyűlés valószínűleg nem egy megszokott formátum, de legközelebb is nyugodtan
szólaljanak fel bármikor, ha valami felkelti érdeklődésüket, vagy valamit mélyebben
kívánnának megérteni. Mindezek mellett bátorítja a Küldöttgyűlés tagjait arra, hogy
következő Küldöttgyűlésen terjesszenek fel olyan különböző szakokat érintő témákat, amikről
érdemes lenne beszélni, illetve a mostani ülésen is természetesen adódik erre még lehetőség.
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Kovács Bence Zoltán azt kérdezi Osztényi Dórától, hogy a mentorrendszer pontosan
hogyan épülne fel, kiknek szólna. Osztényi Dóra azt válaszolja, hogy főként a gólyákat
próbálnák tanulmányi szempontból támogatni, és maga a kezdeményezés a Minőségirányítási
Bizottság oldaláról indult el. Jelenleg felmérési szinten tart, ugyanis az előző félévben sor
került annak a felmérésére egy kérdőív segítségével, hogy a hallgatók tanulmányi
szempontból milyen támogatással rendelkeznek, így nem hiszi, hogy a mentor rendszer a
mostani, vagy a tavaszi félévben már megvalósulna. Lillik Dóra kiegészíti azzal, hogy a
kezdeményezés már más karokon sikeresen megvalósult, ahol az oktatók és idősebb hallgatók
együttesen nyújtanak támogatást.

Hauser Bernát Balázs megosztja, hogy az Egészségfejlesztési és Sporttudományi
Intézet Bogdánfy utcai épületében tanulnak szeptember óta, és az épület sajnos nem
rendelkezik közösségi térrel a hallgatók számára. Azt kérdezi, hogy a Hallgatói
Önkormányzata tervez-e lépéseket tenni az ügy érdekében. Lillik Dóra azt válaszolja, hogy
abban az esetben, ha konkrét elképzelésekkel megkeresik, akkor könnyebben tudnak majd
megoldást találni erre a problémára.

Németh Emese Virág azt kérdezi Osztényi Dórától, hogy az új Neptun felület miben
fog megváltozni, illetve várható-e minőségi javulás. Osztényi Dóra azt válaszolja, hogy a
rendszer elméletben felhasználóbarátabb és modernebb lesz, emellett a felülete is
esztétikusabb lesz.

Lillik Dóra megköszöni a hozzászólásokat, és elmondja, hogy a Hallgatói
Önkormányzat bármikor szívesen fogad további észrevételeket, így a továbbiakban is
nyugodtan forduljanak a szervezethez. Elmondja még, hogy a következő Küldöttgyűlésre
nagy valószínűséggel január környékén kerülne sor, továbbá mindenkinek megköszöni a
részvételt.

Nem érkezett több bejelentés, így Lillik Dóra az ülést 19:08 perckor lezárja.

Budapest, 2024. november 20.

Lillik Dóra Szóráth Blanka
elnök elnök

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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